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Protokół Nr 13 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 12 maja 2025 r. 

Posiedzenie prowadziła Alina Łęcka – Andrzejewska Przewodnicząca Komisji. 

Posiedzenie odbyło się w sali 110 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu: 

- Radni obecni – 5 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Paulina Krysztofiak, Artur Linkowski, 

Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 1 (Michał Jaborski). 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza petycji skierowanych do Rady Miasta Zgierza. 

4. Pisma do Komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z 11 i 12 posiedzenia. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Pkt 3 Analiza petycji skierowanych do Rady Miasta Zgierza. 

Do Komisji skierowano następujące petycje: 

a) w sprawie podjęcia działań w zakresie zapobieżenia tworzenia na terenie 

gminy ośrodków dla nielegalnych imigrantów - wezwanie o przyjęcie uchwały 

kierunkowej zobowiązującej samorządową władzę wykonawczą do użycia 

wszelkich prawnych metod, aby nie dopuścić do utworzenia na terenie gminy 

jakichkolwiek ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 

b) w sprawie podjęcia uchwały wyrażającej protest wobec projektów ustaw 

zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów 

powszechnych w Polsce. 
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Ad. a) 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przypomniała, iż materiały w tej 

sprawie były zamieszczone na eSeseji. Następnie otworzyła dyskusję. 

Wnioskodawca petycji Pan K. Mroczek (Prezes Okręgu Łódzkiego Ruchu 

Narodowego) omówił petycję. Przytoczył statystyki związane z przestępstwami 

popełnianymi przez imigrantów. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zapytała, czy są statystyki 

dotyczące nielegalnych imigrantów. Następnie powiedziała, aby ich nie szukać 

dodając, że takich statystyk nie ma.  

Wnioskodawca petycji Pan K. Mroczek (Prezes Okręgu Łódzkiego Ruchu 

Narodowego) wtrącił, iż nikt nie wie ilu ich jest. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła, aby nie straszyć 

mieszkańców imigrantami. Stwierdziła, iż zwarzywszy na sytuację demograficzną, 

imigranci w Polsce być muszą. Legalnie przebywający imigranci pracują i takie 

centra są potrzebne. Odnosząc się do przykładu wnioskodawcy dot. sytuacji  

w Szwecji powiedziała, że wypowiedział bardzo istotne sformułowanie „błędnej 

polityki imigracyjnej”. Wyraziła opinię, iż nie budując centrów pozostawili 

imigrantów samych sobie. Sprawa nielegalnych imigrantów to zupełnie inna  

sprawa – dodała.  

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski nawiązał do opinii prawnej. Powiedział, że nie 

ma podstaw prawnych, aby się do tego odnosić. Podobna sytuacja jest w kolejnej 

petycji - dodał. Nadmienił, iż często również wojewodowie zarzucają przekroczenie 

kompetencji rady gminy. Wyraził opinię, że nie przekonuje go przedstawiona 

statystyka. Następnie przedstawił swoje argumenty.  

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zaproponowała, aby nie 

uwzględniać petycji. Następnie przeszła do głosowania.  

Głosowano: za – 4, przeciw – 1, wstrzym. – 0. Komisja postanowiła, aby nie 

uwzględniać petycji. 

Radna A. Boś złożyła wniosek o reasumpcję głosowania z uwagi na omyłkowe 

oddanie głosu. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poddała pod głosowanie wniosek 

o reasumpcję. 

Głosowano: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Wniosek uzyskał wymaganą 

większość. 
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Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska ponownie poddała pod głosowanie 

propozycję, aby nie uwzględniać petycji.  

Głosowano: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja postanowiła, aby nie 

uwzględniać petycji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła o upoważnienie jej do 

przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Głosowano: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o upoważnieniu Przewodniczącej 

do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Ad. b) 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przypomniała, iż materiały w tej 

sprawie były zamieszczone na eSeseji. Następnie otworzyła dyskusję. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wyraził opinię, iż petycja wykracza poza 

kompetencje rady. Zaproponował, aby nie uwzględniać petycji. 

Radny P. Czekalski podzielił opinię Przewodniczącego Rady.  

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska w związku z brakiem dalszych 

głosów w dyskusji przeszła do głosowania nad zgłoszoną propozycją, aby nie 

uwzględniać petycji.  

Głosowano: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja postanowiła, aby nie 

uwzględniać petycji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poprosiła o upoważnienie jej do 

przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Głosowano: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła o upoważnieniu Przewodniczącej 

do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

Pkt 4. Pisma do Komisji 

Brak pism skierowanych do Komisji. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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Pkt 5. Przyjęcie protokołu z 11 i 12 posiedzenia 

Brak uwag do protokołu nr 11. 

Protokół Nr 11 został przyjęty w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Brak uwag do protokołu nr 12. 

Protokół Nr 12 został przyjęty w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 6 Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 7 Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


